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La  Associació Turística Guixo
lénca  ha presentado un escrito  de
alegaciénes en.e!cürsó  del regla
mentario  períodEr de  información
pública  en relación con el proyecto
de  construcción del Iteatro m unici
pal  de LáCorcherade Sant Feliu dé
GuíxolsYLaATG señ’ala’qiiéha creí
do  oportuno  comparecer en  esta
información  pública  dentro  del
período  hábil para expresar su cri
terio  de insuficiencia del necesario
aforo  (300 plazas) en el menciona
do  nuevo local. «Cosa insuficiente
en  una ciudad con un ce.so supe
rior a los 16.000  habitantes y una
importante  población  flotante
durante’ los meses de verano. El
teatro  municipal  de  una  ciudad
para  la  celebración de los actos
tanto de ocio como culturales debe
tener una capacidad prevista supe
rior a 500 personas>,. En el escrito
que  acaba de tener  entrada en el

JOSEP  M.  ALEJANDRE
L’Ajuntament  de  Platja  d’Aro

aprová  enel pie de dilluns passat la
primera,fase  del pressupost d’in
versions  del85,  que es xifra en 80
milions  de pessetes, amb les dues
abstencions  deis  independents
López  ¡ Boix, per la forma i no peE
contingut.

lnclou  entre daltres  inversions
dos  milions per a una pista de foo
ting,  tres milions per a la guardaria
municipal,  quatre per a la depura
dora  d’aigua potable, dos  milións
per  al parc de bombers, un per al•
castell,vint-icinc  peral projecte de
la  plaça d’Európa i vint per al pas
seig  Marítim.

Daltra  banda  es va aprovar  la
tercera fase del Pia dinfrastructura
de.sanejament  del Consorci de  la
Costa  Brava, la  seva ampliació  ¡
millora  amb la corresponentsigna
tura  deis compromisos necessaris.

Un  altre punt que va acordar el
pie  de Platja dAro  va ésser la sol.li
citud  d’un  ajut  económic per a la
formació  turística,  ajut  que  es
demanará  a  la  Conselleria de  de
Comerc  ¡ Turisme.

També  es normalitzará, segons
acord  municipal, l’escut  heráldic ¡
la  proposta per la seva legisiació.
En aquest punt, el senyor López va
demanar  un aclariment sobre el far
qúe  es contenpla.en l’escut  de la
vila  iva propasar un estudi per part
de  la coniissió de cultura assenya
lant  que elsenyorJuliá  Pinar, histo
riador  de tot  el que envolta Piatja
d’Aro,  els en podria informar. L’al
calde,  Ramir Pons, va assenyalar
que  aquest estudi s’ha de portar a
terme  en el termini més breu possi
ble,  atés que aviat finalitzará el ter-
mini  de  legislació  deis  escuts
heráldics.

Respecte  al  punt  número  13,
lAjuntament  ‘de  P)atja dAro  va
acordar  manifestar  la seva estra
nyesa 1 el malestar que representa

La  Associació Turística Guixo
lenca acaba de dar cuenta dediver
sas gestiones llevadas a cabo opor
tunamente  en orden a buscar una
solución  a la limitación que actual
mente  existe  sobre el  horario de
cierre  de  establecimientos  como
bares,  cafeterías y  similares  con
ocasión  de  determinadas  fechas
señaladas.  Concretamente  sobre
este  particular,  la  ATG  pone  de
manifiesto  qué  «precisamente
para tratar del tema de los horariós,

peral  cónsistori ¡la població que no
figuri  en el Pla quadriennal dinver
sions pera edificis descoles elgrup
escolar  del sector  Estanys.

En  un altre ordre de coses, és va
aprovar  el projecte de ledifici  per
nou  emplaçament de la Creu Roja
de Castell-Platja dAro.  Aquest nou
edifici  constarádedosgaratgesper
les  ambuláncies, un dormitori amb
sis  llits,  una cambra de bany, una
sala  despera,  una de cures de pri
mera  urgéncia, i  una sala destar.

Aquóst  projecte, aprovat per una
nimitat,  és  possible que  entri  en
funcionament  el  proper estiu  i  el
seu  cost  és  de  l’ordre  deis  nou

y siempre por demanda de los inte
resadós,  hemos  solicitado  una
entrevista con el góbernador civil
dé  la provincia có,fel propósito de
cónseguir horarios éiásflexibÍésen
vistaa  la próxima temporada túrís
tica»  - ‘‘‘‘  ‘

Información sobre la’ feria.
turística de Milán

En  otro orden de cosas la ATG
acaba  de solicitar al Ayuntamiento
de  Sant  Feliu de Guíxols una más
amplia  y  detallada  información
sobre  la  presencia de  la  Oficina
Municipal  de Turismo en  la feria
turística  de  Milán. La ATG quiere
conocer,  una  vez  regresado  el
teniente  de  alcalde  delegado de
Comercio  y  Turismo, una porme
norización  detallada de la promo—
ción  y  propaganda que  se distri
buyó  de  los diferentes estableci
mientos  turísticos de esta  ciudad
en  la feria de  Milán.

milions  de pessetes. Tarnbé cal dir
que  es va  aprovar el  concurs de
contractació  de les obres daquest

edifici.  -

Altres  temes que foren debatuts
en  el pie de dilluns foren la conces
sió  duna  gratificació  xifrada  en
unes  cinc-centes mil pessetes pels
serveis extraordinaris realitzats per
la  Policia  Municipal  i  lOficina  de
Turisme  en les passades festes de
Carnaval  i Nadal. També l’Ajunta
ment  mostra el  seu agraiment  al
casino  lAvenir  Fanalenc, per  les
actuacions  de la banda de música i
de  majorettes en les festes cama
valenques.  També sacordá  que la
concessió  per lestiu  85 de lapar
cament  de la plaça Europa la tindria
com  és habitual  MIFAS.

En lapartat  de precs ¡preguntes
destacá  la  protesta de  lindepen
dent  López per les irregularitats  ¡
mal  servei en els repetidors de tele-
visió  de  la  vila,  que  es va veure
mancada dissabte i diumenge pas
sats  de les emissions del primer i
tercer  canal per una avaria que no
va  ser arranjada fins dilluns. Laltre
regidor  independent,  Boix, va fer
referéncia a un puntdell,en  moltes
ocasions,  ha demanat i  que és la
construcció  duns  urinaris públics.
La  resposta del senyor alcalde va
ser  que abansdeferefectiu  aquest
servei,  n’hi ha daltres  més impres
cindibles  i importants, entre elis la
col.locació  dunes  dutxes al sector
de  la platja.

Aprovat,:en.eldarrerple,eIpressu postd’invérsions

rAjuntiñ.nt:dá PlÍtja
dirá invertirá 00 milions aquest ¡ny
Vint-i-cinc  aniran destinats a la plaça d’Európa

Nuevo
bib!iotecario.
para .1 Casino la
Constancia de
Sant. Feliu de
Guixois

R.  ALBIOL
Todas  las negociaciones

que  se están llevando acabo
permiten  poder avanzar que
se  establecerá un convenio
entr&  el  Ayuntameinto y  el
nuevo  casino  «La Constan
cia» de Sant Feliu de Guíxols
según  el cual  el  público en
general  podrá tener acceso a
la  importante  biblioteca del
casino  «deis  Nois». Como
contrapartida  el  Ayunta
miento  asumirá la contrata
ción  de un bibliotecario, a su
cargo,  para atender a la orde
nación,  vigilancia  y  control
de  este  importante  centro
bibliográfico  guixolense.

Esta información fuefaci
litada  en el curso de la pasa
da  asamblea general ordina
ria  de socios del nuevo casi
no «La Constancia» en el cur
so de la cual, además, se pro
cedió  a la elección de la nue
va  junta  rectora  de  esté’
popular  entidad  de  Sant
Feliu  de  Guíxols.  EI nuevo
presidente  de  la  misma se
trata  de Josep Albó ¡ Juncá,
persona  que  con  anteriori
dad  ya  había desempeñído
otros  cargos en las anterio-,
res juntas rectoras de la enti
dad.  Los restantes compo
nentes  de la nueva directiva
del  casino «deis Nois» son los
siguientes  socios: vicepresi
dente,  Juli  Cambronero  i
Méuri;  secretarió,  Joan
Ribas  i  Subirós;  tesorero,
Jordi  Llorens iVidal;vicese
cretario,  Enric  Deulofeu  i
Cabarrocas;  vocales,  Pere
Baguer  i Suñer, Carme Soler
i  Rosselló y Rafael Escorcia i
Garcés, este último, además,
encargado  del control y vigi
lanciade  la entidad.

Boix  va  abandonar  la  darrera  sessió  plenária.  (Foto PABLITO Jr.).

Ha  presentado un escrito al Ayuntamiento de Sant Feliu de
Guíxois .  .  ..  ..:.  .  :  :

Iii Assóciacó Túrísticí ‘pidé
ampliar el aforo del teatro

R.  ALBIOL  Ayuntamiento solicitan que el nue
vo  teatro municipal  de Sant  Feliu
debe  tener un aforo situado entre
800/1  .000,  !ocalidades, o  como
mínimo,una  éapacidad suerior  al
doble  del actual áfóro de 300  pe
sonas que figura en el proyecto.

Piden Ñayorfléxibiii& d ón el
horario de cierre de os bares
y  cafeterías

Perla  contractació d’una auxiliar
administrativa

Désprés de discussions,
Boix va sortir del pie

Aquest  pie no va ser gens avorrit, puix que els independents
Ricard  López ¡ Agustí  Boix  sencarregaren d’animar-lo,  especial
ment  en el punt n.° 10, que feia referéncia a la contractació d’Ester
Buenaventura durant sis mesas i per tres hores diáries, com a auxi
liar  administrativa adscrita  a la Comissió de cultura.’

Ester Buenaventuré, mestra de professió, durant algun temps
ha estat portant a terme aquesta tasca, segons els regidors socialis
tes,  amb molt d’encert, perla qual cosa es preveia la seva contrac
tació.

Els independents López ¡ Boix asseguraren que tant de baque
aquesta persona arribés a fer funcionar la Comissió de cultura, de la
qual  elIs estaven descontents, puix que fins ara no ha demostrat
leficácia  esperada i finsi tot ha retardat el curset de catalá que sha
via  d’iniciar  abans dacabar  el 84.

Per altra banda, Ricard López va addúir unes certes irregulari
tats  laborals en aquesta «contractació soterránia», fins i tot  en un
moment  va dir que era ¡Ilegal, perla qual cosa lalcalde  Ramir Pons
va  manifestar despmés el seu desacord ¡ malestar per  aquestes
paraules,  ¡  la  dantidemocrácia  pronunciada  per  Agustí  Boix.
Aquest  últim va assegurar.que la noia propasada havia estatelegi
da  a dit  1 per amistat, i que el que s’hauría de fer és convocar unes
oposicions  amb unes bases establerte  on es donés prioritat  per
ocupar  aquesta piaça a  les persones de  la població. Segons el- senyor Boix, «aixó seria democrátic i elmés  correcte». Mentrefeia
aquestes áfirmacions el regidor independent va anar pujant el to de
veu  i amb una mica de nerviosisme va manifestar que, fins  que
aquest  punt  no fas aprovat, eh abandonava la sessió plenária.

Quan  el regidor independent ja era fora va arribar la réplica,
puix  que es va argumentar que si el senyor Boix volia ser tan legal
havia de demanar permís al presidentde la sessió per abandonar-la.
Per  aquest motiu va haver de tornar a entrar ¡ sol.licitar-ho i sortí de
nou entre les rialles deis altres regidors que consideraven molt pos
siblement  lactitud  del senyor Boix com  una criaturada.

Seguidament  Ricard López va presentar l’esmena consistent
a passar ratila en el nom propi i redactar unes bases perfer les oposi
cions a aquesta plaça. La posterior votació va donér com a resultat
dos  vots a favor de lesmeña,  el de lindependent  que romania a la
sessió  i el dAP;  quatre abstencions de CiU, i quatre vots en contra
del  PSC. Quedé aixícontractada Ester Buenavéntura pel termini de
sis  mesas i aprovada I’esrnena presentada per Ricard López.
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